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Det	gångna	året	sammanfattar	vi	i	några	punkter	som	ger	en	samlad	bild	av	genomförda	aktiviter	
och	utveckling	av	FMCK	Malmö.	

Robothallen	
Genom	FortV:s	försorg	har	det	satts	upp	lite	mer	belysning	och	innertaket	har	bytts	ut	i	
samlingsrummet.	En	el-central	har	satts	upp	på	vår	sida	och	nu	har	vi	koll	på	säkringarna.	En	ny	
torrluftsanläggning	har	satts	in	vilket	hjälper	oss	att	hålla	luften	torr	därmed	rostar	inte	
motorcyklarna	eller	annan	materiel.	Vi	har	tilldelats	gasoldrivna	terrassvärmare	och	det	skapar	en	
trivsammare	miljö	i	samlingsrummet	framförallt.	Vi	har	inhandlat	en	ultraljudstvätt	och	bl.a.	
förgasarrenoveringarna	blir	bättre	och	enklare	nu.	

Träningsläger	
Ett	omfattande	2-dagars	träningsläger	i	Småland	har	genomförts	vilket	var	uppskattat.	Ytterliggare	
ett	2-dagars	träningsläger	på	hemmaplan	genomfördes	med	bl.a.	Franz,	Camilla	och	Calle	som	
övningsledare.	Dag	1	på	Revinge	och	dag	2	på	Sturupsbanan.	
Knattarna	har	haft	en	serie	träningar	där	olika	vuxna	erfarna	förare	har	”gästat”	de	olika	
träningstillfällena	där	det	varit	olika	fokus	beroende	på	den	miljö	man	valt	att	träna	som	sandbackar,	
stockar,	gräsprov,	broms-	och	kurvteknik	mm.	

Rekrytering	
Rekryteringen	har	flutit	på	bra	och	inför	2017	är	där	11	personer	som	är	anmälda	till	Grundkurs	MC	
med	FMCK	på	riksnivå.	Några	har	varit	tvungna	att	ta	sig	besvärat	att	genomgå	GU-F,	Grundläggande	
Utbildning	för	Frivilligverksamhet.	Det	är	en	14-dagars	utbildning	utöver	de	14	dagar	som	GKMC	sen	
tar	i	anspråk.	Vi	får	tacka	FriV	på	Husie	som	nu	har	en	person	dedikerad	uppgiften	att	sköta	den	
administrativa	i	processen	och	ta	dessa	sökande	vidare	i	systemet.	Vi	har	2016	tre	stycken	som	
genomfört	GKMC	vilket	får	anses	som	ett	svagt	resultat.	Desto	fler	färdiga	ordonnanser	genomförde	
vinterkursen	i	februari	och	alla	var	lika	glada	efter	att	få	kört	med	skidor	i	snön	i	Umeå.	
Vi	har	passerat	400	medlemmar	i	föreningen	och	vi	är	tredje	största	kår	i	landet	med	det.	

Revinge	
Våra	avtalade	träningstillfällen	för	året,	max	50	st,	genomfördes.	Fortfarande	finns	ett	behov	av	fler	
frivilliga	träningsvärdar	för	att	det	inte	skall	vara	en	stor	belastning	för	de	som	åtar	sig	uppdraget.	Vi	
fick	synpunkter	från	boende	nära	Arthurs	Dunge	som	önskade	att	vi	flyttade	vår	slinga	en	bit	från	vår	
slinga.	Vi	valde	slutligen	att	avstå	en	bit	av	den	tilldelade	mark	vi	hade	för	att	visa	vår	samarbetsvilja.	
Efter	sommaren	fick	vi	en	liten	bit	norr	om	Svartahål	som	kompensation.	Vi	skall	göra	en	ansökan	hos	
regementet	om	att	få	utöka	den	biten.		

Utbildning	
Vi	har	haft	den	årliga	Grundförmåga	MC	för	blivande	ordonnanser.	Vi	tackar	de	instruktörer	som	
finns	i	kåren	som	hjälper	till	med	detta.	Det	är	en	bra	första	kontakt	att	få	bekanta	sig	med	MC258	
för	blivande	ordonnanser	innan	de	åker	iväg	på	den	stora	utbildningen.	
I	SSK:s	regi	bedrevs	en	utbildning	i	två	steg	för	att	utbilda	Militära	trafikposter.		Det	har	resulterat	i	
att	det	nu	finns	två	personer	i	kåren	som	har	ett	förordnande	som	militär	trafikpost.	Vid	den	andra	
delen	så	var	där	ytterligare	4	personer	som	genomgick	sin	förta	del	av	utbildningen.	Därutöver	finns	
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det	flera	medlemmar	i	trafikplutonen	som	har	detta	förordnande,	och	med	fler	kompetenser	för	den	
rollen.	

Tävling	
Vår	deltävling	i	Sydendurocupen	arrangerades	söndagen	29	maj.	

6-timmars	genomfördes	söndagen	3	april	och	blev	en	succé.	Vi	fick	fler	anmälningar	än	vad	vi	hade	
startplatser	och	var	tvungna	att	tacka	nej	till	några.	Tävlingen	genomfördes	till	stor	belåtenhet	för	
både	tävlande	och	funktionärer.	Vi	satsar	på	ett	utökat	deltagarantal	till	2017.		

Tävlingsorganisationen	växer	med	uppgiften	vilket	är	en	förutsättning	för	att	kunna	genomföra	
större	tävlingar.	

HÖF	
En	uppfräschning	av	körspåret	har	gjorts	med	medlemsinsatser.	En	minigrävare	hyrdes	in	för	att	ta	
sig	an	de	större	uppgifterna.	Vidare	så	har	det	klippts	ner	buskar	och	träd	för	att	bredda	banan	och	
det	var	en	förhållandevis	enkel	insats	med	resultatet	i	hand.	
Övningskörningen	med	den	införskaffade	motorcykeln	har	skett.	En	högre	aktivitetsgrad	eftersträvas	
framöver.	Det	kräver	att	vi	har	medlemmar	som	kan	ställa	upp	som	handledare	vilket	vi	efterlyser.	

Styrelsen	
12	styrelsemöten	har	genomförts	under	året.	Ett	extra	styrelsemöte	sattes	in	i	somras	när	det	stod	
klart	att	vi	inte	var	likvida	för	de	kostnader	vi	hade	framför	oss.	En	åtgärdsplan	för	att	komma	till	
rätta	med	detta	har	införts	och	vi	arbetar	mot	att	2017	skall	vara	i	balans	över	hela	året.		Vidare	så	
antogs	en	avskrivningsplan	för	redan	gjorda	investeringar.	Det	skall	ge	ett	kapital	framöver	där	nya	
investeringar	kan	göras	utan	att	äventyra	likvideteten.	

Hemsidan	
Vår	hemsida	uppdateras	kontinuerligt	med	information	och	en	del	nya	funktioner.	Inga	större	
förändringar	är	gjorda	i	systemet	och	sidan	känns	stabil.	Det	som	upplevts	som	problem	vid	betalning	
i	shopen	tror	vi	kan	härledas	till	att	man	kommit	till	shopen	via	en	länk	i	någon	text.	Varför	det	är	så	
vet	vi	inte.	Går	man	in	via	den	ordinarie	menyn	så	ser	det	ut	som	att	det	är	utan	problem.	Vi	vakar	
över	detta	tillsvidare.	

Husie	
Sen	terrorhotnivån	höjdes	till	fyra	för	att	sen	reduceras	till	en	trea	på	den	femgradiga	skalan	så	
grinden	till	Husie	fått	hållas	låst	mellan	inpasseringarna.	Det	är	en	order	från	regementschefen	och	
det	läget	gäller	tillsvidare.	En	renovering	av	kansliet	sker	under	2017	och	då	blir	det	målat	och	ett	
nytt	golv	skall	läggas.	De	rum	som	redan	fått	genomfört	detta	ser	fräscha	och	trevliga	ut	så	det	är	
något	vi	välkomnar.	
Vi	har	tagit	över	ansvaret	från	MFFC	för	tilldelning	av	nycklar	till	Husie/Robothallen.	Det	gör	det	
enklare	för	oss	att	tilldela	nycklar	till	de	som	hjälper	till	att	hålla	Robothallen	öppen	på	våra	
verksamhetsdagar.	


